
Perotti: Mam umowę do 2021, ale chciałbym wrócić do Argentyny
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Trigorię czeka w tej sesji transferowej rewolucja. Mimo że kierownictwo

zmaga się nadal z problemami znalezienia trenera i odblokowania

problemu Petrachiego, piętrzą się plotki dotyczące pożegnań z zespołem

Giallorossich. Po De Rossim i prawdopodobnie Dzeko, kolejnym, który

może opuścić Romę jest Diego Perotti.

Przyszłość napastnika, który rozegrał w tym sezonie tylko 15 meczów, może być z

dala od Europy. "Mam umowę do połowy 2021 roku, jednak chciałbym wrócić do

Argentyny - mówi dla La Oral Deportiva. - Gdy wróciłem wcześniej przybyłem z

nawrotami kontuzji, które doznałem w Sevilli. Czasami mówią ci, że zmiana jest

dobra, ale najważniejsza jest głowa. Mimo urazów jestem zadowolony z kariery,

która przeszedłem".

Na pokład samolotu do Argentyny może też wsiąść Daniele De Rossi, który po

pożegnaniu z Romą ocenia m.in. propozycję Boca Juniors. "Jeśli gracz taki jak on

myśli o przyjściu do Boca, to dlatego, że kibice argentyńscy muszą przekazywać coś

innego. Gdy byłem w Boca lubiłem patrzeć na kibiców, żaden gracz nie lubi siedzieć

na ławce. Gracze zagraniczni chcą przeżywać to co czuje się na boiskach

argentyńskiej piłki. Mam wielu kolegów, nie tylko europejskich, ale też brazylijskich,

którzy mówią, że to co się tu przeżywa jest czymś innym. De Rossiemu podoba się

Boca, z Leandro Paredesem oglądał Superclasicos, ale nie wiem czy chce tam pójść.

To decyzja osobista".
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